# The Greater Kansas City Chinese Christian Church 堪城華人基督教會

## 主日崇拜程序 二零一一年十月三十日 October 30th, 2011

會牧: 馮國光弟兄司琴: 謝楊藝姊姊 宣召 Call to Worship		領會: 翻譯:	
詩歌	#627 只要相信		眾立
Hymn	Only Trust Him		Standing
禱告 Congrega- tion Prayer			眾立 Standing
讀經	詩篇 103:1-14		眾坐
Scripture	Psalm 103:1-14		Seated
詩歌	#86 無他,只有耶穌寶血		眾坐
Hymn	Nothing But The Blood of Jesus		Seated
信息	神救你在今天		鄒華成弟兄
Message	God Saves You Today		Brother Chao
詩歌	#205 自耶穌來住在我心		眾立
Hymn	Since Jesus Came into My Heart		Standing
禱告 Congrega- tion Prayer			眾立 Standing
報告			眾坐

Announcement

神教你在今天 God Saves You Today 詩篇 Psalm 103:1-14

#### 神 God

- 1 神的本性 God's Character 出(Exo.) 34:5-9
- 2 神的創造,主的救贖,賜下聖靈,主的再來 Creation of God, Redemption of the Lord, Proceeding of the Spirit, Return of the Lord

#### 救saves

神要拯救你God wants to save you 約(Jn) 3:5

什麽是福音?What is the Gospel? 約(Jn) 3:16; 林前(I Cor) 15:3,4

得救的幾個步驟 A Few Steps to Salvation:

可(Mk) 1:15;約一(I John) 1:9;羅(Rom) 10:9,10;6:4;西(Col) 1:27,

## 你you

28

Seated

God saves people individually 彼後(II Pet) 3:9

### 在今天today

The Salvation Day is Today 林後(II Cor) 6:2

報告 Announcement

- 1. 歡迎初次來到本堂聚會的弟兄姊妹與朋友。
  - Welcome brothers, sisters and friends who join our worship for the first time.
- 2. 主日学開始前有晨禱聚會,請弟兄姊妹參加為主日崇拜禱告。 Please join our prayer meeting in the sanctuary before Sunday school.
- 3. 教會禱告聚會每禮拜三晚 7:30-9:00 在本堂舉行。
  - Our church weekly prayer meeting is from 7:30 to 9:00 on Wednesday night.
- 4. 查經聚會每禮拜五晚 7:30-9:30 分為北區,南區, 東南區, Youth group,歡迎 弟兄姊妹與朋友們參加。
  - Bible study groups will include North, South, South-East group, Young adult group and Youth group. Welcome to join any one of the groups each Friday night from 7:30 to 9:30.
- 5. 下主日(11/6)擘餅見證分享聚會 9:30AM 開始。請弟兄姊妹預備心並準時參加。Next Sunday(11/6) the Lord's table and sharing meeting starts at 9:30 AM. Please prepare your heart and attend on time.
- 6. 清潔服事, (本主日) 李白,李健弟兄家; (下主日) 鄧斌,歐陽暉弟兄家。清潔服事很需要更多同工服事,請與李天時弟兄聯絡。

Cleaning Service. (This Sunday) ) Po Lee and Jian Li's families, (Next Sunday) David Deng and Hui Ouyang's families. Cleaning service is in great need for more co-workers. Please sign up with brother Tian Shi Li.